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Spotkanie w OSP Raciborsko

 

Tematem spotkania było podsumowanie zakończonych remontów w budynku OSP
Raciborsko. Jednostka OSP przy wsparciu z funduszy gminnych zakończyła remont swojego
budynku, zarówno wewnątrz jak i na zewnątrz.

Burmistrz Wieliczki podziękował też, za aktywną działalność jednostki, która służy
mieszkańcom Raciborska i całej gminy. W spotkaniu uczestniczyła również sołtys Raciborska
Maria Michalik.


